
1 
 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ v Seredi 

Zápisnica č. 7 
zo zasadnutia komisie dňa 6. novembra 2023 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Návrh zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Sereď (JUDr. Roman Lauko, 

MBA)  

3. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Sereď v školskom roku 2022/2023 (Mgr. 

Kováčová)  

4. Zriadenie Komisie sociálnej a bytovej, Komisie školskej a športovej a Komisie kultúrnej 

a cestovného ruchu, ako stálych komisií pri MsZ v Seredi a zmena Štatútu mesta Sereď 

(primátor mesta, Ing. Kurbel)  

5. Program rozvoja bývania mesta Sereď na roky 2024-2028 (Mgr. Vadovičová)  

6. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa ruší VZN č. 1/2015 (Mgr. Kováčová)  

7. Návrh VZN mesta Sereď o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď (Mgr. Kováčová)  

8. 6. zmena rozpočtu mesta Sereď na rok 2023 – školy (Mgr. Kováčová)   

9. Zverenie majetku mesta do správy ZŠ J. A. Komenského (Mgr. Kováčová)  

10. Zverenie majetku mesta do správy ZŠ J. Fándlyho (Mgr. Kováčová)  

11. Zverenie majetku mesta do správy MŠ Komenského (Mgr. Kováčová)  

12. Zverenie majetku mesta do správy MŠ D. Štúra (Mgr. Kováčová)  

13. Rôzne 

14. Záver 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Slávka Kramárová (SlK), Božena Vydarená (BV), Bc. Anton Dúbravec (AD), Ing. 

Stanislav Horváth (SH), Erik Štefanek (EŠ), Martin Lámala (ML), Ing. Martin Slahučka (MS) 

Hostia: Mgr. Silvia Kováčová (SK), Ing. Mária Fačkovcová (MF), JUDr. Roman Lauko MBA 

(RL), Ing. Mariana Páleníková (MP) 

Začiatok komisie:       15,30 hod 

Ukončenie komisie:    17,00 hod 

 

1.Otvorenie 

Predsedníčka komisie PaedDr. Slávka Kramárová privítala prítomných na zasadnutí komisie.  

Navrhla aby bod s návrhom zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Sereď bol 

prerokovávaný ako prvý. Do bodu Rôzne by som chcela zaradiť Oceňovanie občanov 

a kolektívov mesta Sereď, keďže sú tam navrhnutí aj pedagógovia. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.100/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ schvaľuje program zasadnutia Školskej 

športovej a bytovej komisie dňa 6.11.2023 s doplnením do bodu Rôzne – Oceňovanie občanov 

a kolektívov mesta Sereď.  

Hlasovanie: 

Za   5     SlK, BV, MS, SH, EŠ 

Proti                0       

Zdržal sa         0 
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2. Návrh zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Sereď (JUDr. Roman 

Lauko, MBA)  

RL – Úprava zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Sereď reflektuje novelu 

zákona o majetku obcí, ktorá bola schválená v marci tohto roku. JUDr. Lauko oboznámil členov 

komisie so zásadnými zmenami. Kým nebudú zásady prijaté, MsZ nemôže prerokovávať body 

ohľadne nakladania s majetkom mesta.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.101/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ odporúča MsZ prerokovať návrh zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Sereď. 

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

3. Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Sereď v školskom roku 

2022/2023 (Mgr. Kováčová)  

SK – Predkladané správy spracovali riaditeľky škôl a školských zariadení. Nie všetky rady škôl 

do dnes zasadali, preto nemáte ich stanoviská. Do zasadnutia MsZ budú všetky doplnené.  

SlK – Vidím, že naše školy napredujú, zapájajú sa do rôznych projektov. Pre MŠ je najväčším 

problémom stav chodníkov. Preto by som bola rada, keby Oddelenie realizácie projektov, 

rozvoja mesta a verejného obstarávania zmapovalo ich stav a riešilo najnutnejšie opravy. 

V každej správe sa opakuje potreba dopravného ihriska. Nevedelo by mesto vybudovať jedno 

mestské v rámci výzvy a využívali by ho všetky školské zariadenia? 

BV – Dopravné ihriská boli vybudované, ale rokmi bol ich stav zanedbávaný.  

EŠ – Spoločne s p. poslancom Jurinom sme mali plán vybudovať takéto ihrisko v bývalých 

kasárňach, ale narazili sme na prísnu legislatívu a neprimerané finančné zaťaženie. Takúto 

iniciatívu v meste by som privítal.  

SK – Ministerstvo dopravy každoročne zverejňuje výzvy na prevádzku existujúcich 

dopravných ihrísk. Takéto ihrisko nezahŕňa iba plochu na výučbu, ale aj učebne na výučbu 

teórie, sociálne zariadenia, dopravné prostriedky, pedagógov a ostatné. 

MS – Informoval, že v obci Šintava riešil podobnú situáciu umiestnením prenosných mini 

dopravných značiek v areáli základnej školy. Tie sa  vedia v prípade potreby využiť aj inde v 

obci dočasne. Dopravné ihrisko by mohlo byť riešené aj týmto spôsobom. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.102/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala  správu ZŠ J. A. Komenského 

o výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom roku  2022/2023 a odporúča MsZ prerokovať a 

schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 
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Uznesenie č.103/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala  správu ZŠ J. Fándlyho 

o výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom roku  2022/2023 a odporúča MsZ prerokovať a 

schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

Uznesenie č.104/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala  správu MŠ Komenského 

o výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom roku  2022/2023 a odporúča MsZ prerokovať a 

schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

Uznesenie č.105/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala  správu MŠ D. Štúra o výchovno-

vzdelávacej činnosti v školskom roku  2022/2023 a odporúča MsZ prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

Uznesenie č.106/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala  správu ZUŠ J. F. Kvetoňa 

o výchovno-vzdelávacej činnosti v školskom roku  2022/2023 a odporúča MsZ prerokovať a 

schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

Uznesenie č.107/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ odporúča Oddeleniu realizácie projektov, 

rozvoja mesta a verejného obstarávania aby zmapovalo stav chodníkov v rámci materských 

škôl a riešilo najnutnejšie opravy.  

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

4.  Zriadenie Komisie sociálnej a bytovej, Komisie školskej a športovej a Komisie 

kultúrnej a cestovného ruchu, ako stálych komisií pri MsZ v Seredi a zmena Štatútu 

mesta Sereď (primátor mesta, Ing. Kurbel)  
MF – Tento materiál Vám bol predkladaný už na februárovom zasadnutí. Dôvody ostávajú. 

Okrem toho od mája vzniklo nové oddelenie sociálne bytové a rodiny, preto v rámci ucelenia 

je vhodné zriadenie Komisie sociálnej a bytovej. V mesiaci apríl mal p. primátor stretnutie 

s celou kultúrnou obcou mesta Sereď, kde taktiež odznela požiadavka samostatnej kultúrnej 
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komisie. Nové komisie – Komisia sociálna a bytová a Komisia kultúrna by mali zatiaľ 5 

členov. Potom tam je možnosťou o doplnenie do počtu na 9 členov. Druhé uznesenie je 

ohľadne zmeny štatútu mesta Sereď, ktorým sa mení hlasovacie kvórum.  

ROZPRAVA   

 

Uznesenie č.108/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala zriadenie Komisie  sociálnej 

a bytovej, Komisie školskej a športovej a Komisie kultúrnej, ako stálych komisií pri MsZ 

v Seredi a zmenu Štatútu mesta Sereď a odporúča MsZ prerokovať a schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD 

Proti                0         

Zdržal sa         1    ML 

 

5. Program rozvoja bývania mesta Sereď na roky 2024-2028 (Mgr. Vadovičová)  

JV – Návrh PRB Vám bol predstavený na ostatnom septembrovom zasadnutí komisie. Bol 

zverejnený na pripomienkovanie verejnosti do 20.10.2023. Neprišla žiadna pripomienka. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.109/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala Program rozvoja bývania mesta 

Sereď na roky 2024-2028 a odporúča MsZ prerokovať a schváliť. 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

6. Návrh VZN mesta Sereď, ktorým sa ruší VZN č. 1/2015 (Mgr. Kováčová) 

SK – Tento návrh VZN sme pripravili na základe zákona č. 182/2023 Z.z., ktorým sa mení a 

dopĺňa zákon č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a ktorým sa menia a dopĺňajú niektoré 

zákony. Zrušila sa povinnosť obce určovať všeobecne záväzným nariadením (VZN) pre školy 

a školské zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce podrobnosti financovania škôl a 

školských zariadení,  Z toho dôvodu je potrebné zrušiť staré VZN. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.110/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala návrh VZN mesta Sereď, ktorým 

sa ruší VZN č. 1/2015 a odporúča MsZ uzniesť sa na ňom. 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

7. Návrh VZN mesta Sereď o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď (Mgr. 

Kováčová)  

SK- Návrh VZN Vám bol predložený už na septembrovom zasadnutí. Keďže bolo k nemu 

viacej pripomienok, niektoré zásadné, materiál bol stiahnutý z rokovania MsZ. Po jeho 

prepracovaní je Vám predkladaný na opätovné schválenie.  

BV – Ostalo, že môže byť podaná iba jedna žiadosť o dotáciu? 

SK – Áno, v rámci jednej výzvy, môže byť podaná iba jedna žiadosť. 

ROZPRAVA 
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Uznesenie č.111/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ  prerokovala návrh VZN mesta Sereď 

o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Sereď a odporúča MsZ uzniesť sa na ňom. 

Hlasovanie: 

Za   7    SlK, BV, MS, SH, EŠ, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

8. 6. zmena rozpočtu mesta Sereď na rok 2023 – školy (Mgr. Kováčová)   
SK – V dohadovacom konaní sme získali finančné prostriedky na energie. V 6. zmene je 

zahrnutá aj zmena po Edu zbere. Veľká položka je presunutá na školy čo sa týka čerpania 

dotácie na stravu z ÚPSVaR. Bola realizovaná oprava plota na Podzámskej, oprava brány na 

Pažitnej. Refundovali nám finančné prostriedky na asistentov učiteľov.  

BV – Ako je doriešená krádež osvetlenia na MŠ? Aký je počet ukrajinských detí na našich 

školách? 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.112/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala 6. zmenu rozpočtu mesta Sereď na 

roky 2023 – školy a odporúča MsZ schváliť.  

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

9. Zverenie majetku mesta do správy ZŠ J. A. Komenského (Mgr. Kováčová)  

SK –  Pri ZŠ J. A. Komenského sa týka zaradenie technického zhodnotenia športového areálu. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.113/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala zverenie majetku mesta do správy 

ZŠ J. A. Komenského v Seredi a odporúča MsZ schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

10. Zverenie majetku mesta do správy ZŠ J. Fándlyho (Mgr. Kováčová)  

SK – Pri ZŠ J. Fándlyho sa týka zaradenie Projektovej dokumentácie k projektu „Havarijný 

stav rozvodov tepla a teplej úžitkovej vody ZŠ Juraja Fándlyho v Seredi“. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.114/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala zverenie majetku mesta do správy 

ZŠ J. Fándlyho v Seredi a odporúča MsZ schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 
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11. Zverenie majetku mesta do správy MŠ Komenského (Mgr. Kováčová)  

SK – Pri MŠ Komenského sa týka zverenie 5 ks tabletov. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.115/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala zverenie majetku mesta do správy 

MŠ Komenského v Seredi a odporúča MsZ schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

12. Zverenie majetku mesta do správy MŠ D. Štúra (Mgr. Kováčová)  

SK – Pri MŠ D. Štúra sa týka zverenie 6 ks tabletov. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.116/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala zverenie majetku mesta do správy 

MŠ D. Štúra v Seredi a odporúča MsZ schváliť. 

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

13. Rôzne 

SLK – Predstavila v krátkosti všetky návrhy na ocenenie občanov a kolektívov mesta Sereď. 

Ako komisia, by sme mali podľa mňa podporiť návrhy na ocenenie pedagógov. 

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.117/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ prerokovala návrhy na ocenenie občanov 

a kolektívov mesta Sereď a odporúča MsZ oceniť PhDr. Ervína Blažeka a Mgr. Milana Nováka. 

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 

 

SK – Informovala členov komisie o znížení finančných prostriedkov na položke vzdelávanie, 

šport a kultúra pre rok 2024. Vymenovala akcie ktoré sa plánujú v roku 2024 realizovať 

a ktoré zatiaľ nie.  

ROZPRAVA 

 

Uznesenie č.118/2023 

Školská, športová a bytová komisia pri MsZ berie na vedomie informáciu o znížení 

finančných prostriedkov pre rok 2024 na položke vzdelávanie, športu a kultúra. 

Hlasovanie: 

Za   6    SlK, BV, MS, SH, AD, ML 

Proti                0         

Zdržal sa         0 
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14. Záver 

Predsedníčka komisie poďakovala prítomným za aktívnu účasť na zasadnutí.      

                                                                  

        

 

  PaedDr. Slávka Kramárová, v.r.            

                                                  predsedníčka Školskej, športovej a bytovej komisie pri MsZ 

 

V Seredi dňa 7. 11. 2023 

zapísala: Vadovičová 
 


